

Närvarande:

Lars Henriksen, Ordförande
Lars Håkansson, Kassör
Lina Falk, Sekreterare
Oliver Söderström, suppleant
Jan Larsson, adj. Kansliet, varpakonsulent



Med anmält förhinder:

Barbro Wettersten, vice ordförande

Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2020-05-07

§ 161. Mötets öppnande.

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett extra varmt välkomnande till Oliver Söderström som var inbjuden till kvällens sammanträde.

§ 162. Fastställande av dagordning.

Mötet fastställde dagordningen.

§ 163. Protokolljustering. Protokoll 2020-04-08.

Protokollet gicks igenom rubrik för rubrik.

Mötet beslutade att godkänna protokollet.

§ 164. Skrivelser

Postlistan godkändes och lades till handlingarna.

Åtgärdslistan gicks igenom, justerades och godkändes.

VU beslutade att framtidsgruppen ändrar namn till ungdomsgruppen.

Ny förening

VU hälsar föreningen Idrotts Kamraterna Rauk välkommen till Svenska Varpaförbundet.

Satsning Idrott för äldre

En skrivelse har inkommit från RF/SISU angående en ny satsning, Idrott för äldre. Satsningen går ut på att stödja förbund och föreningar att utveckla verksamheten så att fler 65+ väljer att utöva idrotten. Detta i form av ett ekonomiskt stöd.

Jan Larsson följer utvecklingen kring detta.

Reducerad lokalhyra

En skrivelse har inkommit från Bo Ronsten, RF/SISU Gotland angående att Svenska Varpaförbundets lokalhyra pga rådande läge kring COVID-19 kommer att reduceras med 25% t.o.m. augusti månad.

§ 165. Licenser/Övergångar

- Nylicens Östen Hedin Stockholms VK
- Nylicens Jens Karelius Lima HVK
- Nylicens Bo Lautin Eksta IF
- Nylicens Gustav Pettersson Väskinde AIS
- Nylicens Mikael Lyander Mulde VK
- Nylicens Linus Berglund Mulde VK
- Nylicens Isabella Karlsson Mulde VK

VU önskar följande kastare ett lycka till.

§ 150. Rapporter.

Ordförande

- Test av Teams-möte med Mulde VK den 15 April
- Teams-möte med RF gällande ekonomiska konsekvenser med anledning av COVID-19 frågan den 17 April
- Teams-möte med RF gällande ekonomiska frågor till SF/IF 2022-2023 den 27 April
- Har gjort klart "Henriksen frågor" till Nabben nr 2.
- Har gjort klart ledaren till Nabben nr 2.
- Faktura från Arton Galleri för SM-priser på 11 863 kr enligt VU beslut
- Är bokad på RF-dialog den 13 Maj kl 13.30-15
- Har skrivit en artikel tillsammans med Jan Larsson efter önskemål från Jan Engström, Riksidrottens Vänner, Bullentinen
- Teams-möte den 20 April med anledning av bildande av ny varpaklubb IK Rauk
- Löpande arbete

Sekreterare

- Inga rapporter

Vice ordförande

- Inga rapporter

Kassör

- RF har nu delat ut resten av bidraget för kvartal 2 seniorbidrag på 15 000kr samt fd IL-stöd på 111 600kr
- Fortsatt genomgång av inbetalda årsavgifter:
Just nu är det endast en förening som inte betalt årsavgift, Gotlands Bara IF
Gällande licenserna är det fortfarande bara några få föreningar som har betalt in

- Har skickat in en enkät till RF angående utfallet av våra inställda aktiviteter fram till den 30/6. Liksom den tidigare enkäten hamnar den summan på 57 000 kr
- När det gäller våra SDF/Regioner har jag svarat att Coronapandemin inte har så stor påverkan i dagsläget men att tävlingsverksamheten framöver är påverkad
- RF har skickat ut ett ansökningsformulär angående ovanstående och jag har börjat svara på den enligt det jag har skrivit i enkäten. Går att komplettera fram till 15 Maj.
- Gjort en ekonomisk sammanställning per 30/4 som redovisas under kvällens VU-möte
- Anmält mig till SF-dialog den 13/5 (teams-möte)

VU beslutade att Jan Larsson får i uppdrag att skicka ut en skrivelse till föreningarna om att licensavgiften ska betalas.

Oliver Söderström

- Ungdomsträff med framtidsgruppen den 21 December 2019. Träff på Uncle Joes med bowling, mat och diskussioner.
- Intervjuat Noah Ahlgren inför en artikel till nabben nr 1.
- Intervjuat Josefin Ahlin (Vallstena IF) inför en artikel till nabben nr 2.

Varpakonsulenten

Har gjort:

- Deltagit på RF möte med SF/IF ekonomi angående COVID-19
- Deltagit på möte angående SM veckan i Linköping, besked kommer under vecka 24.
- Deltagit på Städa Sveriges årsstämma
- Skickat ut licenslistor till alla föreningar
- Köpt en ny mobiltelefon
- Har lagt ut information om båda SM på hemsidan

Ska göra:

- Uppdatering av licenslistor
- Teams möte, lyckas med teams den 11 Maj
- Närvara på föreläsning den 28 Maj

§ 167. Tävlingsfrågor

Inget nytt.

§ 168. Valberedningen.

Inget nytt.

§ 169. Nabben

Nabben nr 2 har manusstopp den 15 Maj med utgivning i Juni.

Samtliga i styrelsen borde inkomma med någon skrivelse till kommande nummer.

§ 170. Internationellt.

Ingen rapport.

§ 171. Ungdom/utbildning

Ny aktivitet håller på att planeras för ungdomsgruppen.

§ 172. Förbundsmöte 24 Juli 2020 Ronneby Brunn

VU och styrelsen återkommer med beslut kring detta efter att beslut tagits under styrelsesammanträdet den 28 Maj.

Om SM i Ronneby Brunn blir inställt kommer förbundsmötet att hållas via teams.

VU beslutade att ett preliminärt Förbundsmöte hålls via teams den 2 Juli.

§ 173. Svenska Mästerskapen, Inbjudan

Styrelsen återkommer med beslut i samband med styrelsesammanträde 28 Maj.

§ 174. Övriga frågor

VU beslutade att ett styrelsemöte kommer att hållas i teams den 28 Maj kl 18.30.

§ 175. Nästa VU möte 7 Maj 2020

Nästa VU möte blir den 10 Juni. Styrelsemöte den 28 Maj.

§ 176. Mötets avslutning.

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet.

7 Maj 2020

Ordförande Lars Henriksen



Sekreterare Lina Falk

